
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 06.08.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: osuwania się hałdy na ul. Pszczyńską.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w nawiązaniu do osuwającej się hałdy na ul. Pszczyńską, która osuwa się podczas 

długotrwałych ulew/deszczy nawalnych, proszę o informacje czy a jeżeli tak to jakie działania 

były podejmowane ze strony kierownictwa Miasta w tej sprawie oraz jakie te działania 

przyniosły efekty? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


